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PROTOKÓŁ Nr XII/2015 

z obrad XII Sesji Rady Gminy Bielsk Podlaski 

w dniu 30 grudnia 2015 roku 

 

Sesja odbyła się w Sali konferencyjnej Urzędu Gminy Bielsk Podlaski, przy 

ul. Mickiewicza 46. 

Czas trwania sesji od godz. 9.00 – 10.40. 

Radni obecni na sesji: 

1. Andrzej Borowski – Hryniewicze Małe 

2. Mikołaj Car – Knorydy 

3. Jerzy Chilkiewicz – Chraboły 

4. Walenty Gałuszewski – Parcelo 

5. Mikołaj Kiryluk – Knorozy 

6. Jan Kowalczuk – Miękisze 

7. Stanisław Olszewski – Piliki 

8. Jerzy Onacik – Augustowo 

9. Jerzy Pac – Łubin Kościelny 

10. Jan Walenty Puchalski – Bolesty 

11. Sławomir Siemieniuk – Rajki 

12. Monika Terebun – Widowo 

13. Irena Tiszuk – Rajsk 

14. Lucyna Tkaczuk – Ogrodniki 

15. Anatol Grzegorz Tymiński – Nałogi  

 

Lista obecności radnych stanowi Załącznik Nr 1 do protokołu. 

 

Osoby zaproszone na sesję: 

1. Raisa Rajecka – Wójt Gminy 

2. Anatol Filipiuk – Zastępca Wójta Gminy 

3. Nadzieja Sokołowska – Skarbnik Gminy 

4. Jan Wołosowicz – Radca Prawny 

5. Sołtysi Sołectw Gminy Bielsk Podlaski – (frekwencja 96 %) 

Lista obecności osób zaproszonych na sesję stanowi Załącznik Nr 2 do protokołu. 

Lista obecności sołtysów stanowi Załącznik Nr 3 do protokołu.   

 

Do pkt. 1)  

Sesję otworzył o godz. 9.00 Przewodniczący Rady Gminy – ANATOL GRZEGORZ 

TYMIŃSKI. Przywitał  radnych Rady Gminy oraz radnego Rady Powiatu w Bielsku Podlaskim 

Pana PIOTRA ŁOBASIUKA, Panią Wójt RAISĘ RAJECKĄ, Pana ANATOLA FILIPIUKA – 

Zastępcę Wójta Gminy, Panią NADZIEJĘ SOKOŁOWSKĄ – Skarbnika Gminy, Radcę 

Prawnego – JANA WOŁOSOWICZA, Sołtysów oraz wszystkich pozostałych przybyłych na 

sesję.  Następnie Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że w sesji uczestniczy 14 radnych, 

stwierdził prawomocność obrad (na początku sesji nie był obecny radny JAN WALENTY 

PUCHALSKI). 

 

Do pkt. 2) 

Zawiadomienie o zwołaniu XII Sesji Rady Gminy Bielsk Podlaski stanowi Załącznik Nr 

4 do protokołu. Przewodniczący Rady Gminy ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI odczytał 
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radnym porządek sesji uzupełniony o punkt dotyczący „Powzięcia uchwały  w sprawie ustalenia 

wydatków niewygasających z upływem roku budżetowego 2015”, o wprowadzenie którego 

wnosi Wójt Gminy. Zapytał, czy radni mają uwagi i propozycje do odczytanego porządku. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag i innych propozycji, więc zgłoszony punkt zostanie 

umieszczony jako 6 – y, a kolejne punkty porządku sesji zostaną oznaczone odpowiednio 

kolejnymi numerami. 

Następnie Przewodniczący poddał projekt porządku pod głosowanie prosząc o jego przyjęcie.  

  Rada Gminy w głosowaniu jawnym jednogłośnie (14 obecnych (nieobecny radny 

J.W.Puchalski) – 14 głosów "za”) przyjęła następujący porządek obrad:  

1. Otwarcie sesji. 

2. Ustalenie porządku sesji.  

3. Przyjęcie protokołu z XI Sesji Rady Gminy Bielsk Podlaski z dnia 27 listopada 2015 

roku. 

4. Powzięcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Bielsk 

Podlaski na lata 2015-2023. 

5. Powzięcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2015 rok. 

6. Powzięcie uchwały w sprawie ustalenia wydatków niewygasających z upływem roku 

budżetowego 2015. 

7. Powzięcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Bielsk Podlaski na lata 2016-2023. 

8. Powzięcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Bielsk Podlaski na 2016 rok. 

9. Powzięcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej 

stanowiącej własność Gminy Bielsk Podlaski. 

10. Powzięcie uchwały w sprawie ustanowienia służebności przesyłu na nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Bielsk Podlaski. 

11. Powzięcie uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych na 2016 rok. 

12. Powzięcie uchwały w sprawie kontynuowania członkostwa Gminy Bielsk Podlaski w 

stowarzyszeniu Lokalna Grupa Działania „Puszcza Białowieska”. 

13. Sprawozdanie z realizacji planów pracy Komisji Rady Gminy za II półrocze 2015 roku. 

14. Powzięcie uchwały w sprawie planu pracy Rady Gminy Bielsk Podlaski na 2016 rok. 

15. Powzięcie uchwały w sprawie planów pracy Komisji Rady Gminy Bielsk Podlaski na 

2016 rok. 

16. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Bielsk Podlaski w okresie międzysesyjnym od 

dnia 27 listopada 2015 r. do dnia 29 grudnia 2015 r.  

17. Interpelacje i zapytania radnych. 

18. Odpowiedzi na interpelacje. 

19. Wolne wnioski i informacje. 

20. Zamknięcie obrad. 

Do pkt. 3)  
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że protokół z XI Sesji Rady Gminy z dnia 

27 listopada 2015 roku został sporządzony i był dostępny do zapoznania w Urzędzie Gminy. 

Zapytał, czy radni wnoszą uwagi do treści protokołu. Ponieważ uwag nie zgłoszono, 

Przewodniczący zaproponował przystąpienie do głosowania.  

W głosowaniu jawnym jednogłośnie (15 obecnych, 15 głosów “za”), Rada Gminy 

przyjęła protokół z XI Sesji Rady Gminy z dnia 27 listopada 2015 roku. 
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Do pkt. 4)  
Wniosek Wójta Gminy o wprowadzenie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Bielsk Podlaski na lata 2015-2023  – stanowi Załącznik Nr 5 do protokołu. Treść 

wniosku omówiła NADZIEJA SOKOŁOWSKA – Skarbnik Gminy.  

Pytań nie zgłoszono, więc Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do radnych o 

przyjęcie projektu uchwały poprzez głosowanie. 

W głosowaniu jawnym jednogłośnie (15 obecnych, 15 głosów "za") Rada Gminy 

przyjęła 

 

U C H W A Ł Ę Nr XII/55/2015 

z dnia 30 grudnia 2015 r. 

w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Bielsk Podlaski na lata 

 2015-2023. 

Uchwała stanowi Załącznik Nr 6 do protokołu.  

 

Do pkt. 5)  
Wniosek Wójta Gminy o wprowadzenie zmian w budżecie gminy na 2015 rok  – stanowi 

Załącznik Nr 7 do protokołu. Na prośbę ANATOLA GRZEGORZA TYMIŃSKIEGO wniosek 

przedstawiła Skarbnik Gminy NADZIEJA SOKOŁOWSKA. Odczytała treść wniosku, w którym 

szczegółowo zawarto propozycje wprowadzenia zmian w budżecie. 

Pytań nie zgłoszono, więc Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do radnych o 

przyjęcie projektu uchwały poprzez głosowanie. 

W głosowaniu jawnym jednogłośnie (15 obecnych, 15 głosów "za") Rada Gminy 

przyjęła 

 

U C H W A Ł Ę Nr XII/56/2015 

z dnia 30 grudnia 2015 r. 

w sprawie zmian w budżecie gminy na 2015 rok. 

Uchwała stanowi Załącznik Nr 8 do protokołu.  

 

Do pkt. 6)  

Wniosek Wójta Gminy o podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wydatków 

niewygasających z upływem roku budżetowego 2015, stanowi Załącznik Nr 9 do protokołu.  

Przewodniczący Rady Gminy ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI wyjaśnił, że projekt uchwały 

dotyczy nie zrealizowanych do końca roku wydatków remontowych na świetlice we wsiach 

Bolesty, Stryki i Truski. 

Radni nie zgłosili pytań i uwag, więc Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod 

głosowanie. 

W głosowaniu jawnym jednogłośnie (15 obecnych, 15 głosów "za") Rada Gminy 

przyjęła    

 

U C H W A Ł Ę Nr XII/57/2015 

z dnia 30 grudnia 2015 r. 

w sprawie ustalenia wydatków niewygasających z upływem roku budżetowego 2015. 

Uchwała stanowi Załącznik Nr 10 do protokołu.  
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Do pkt. 7)  
Wniosek Wójta Gminy o przyjęcie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Bielsk Podlaski na lata 2016-2023, stanowi Załącznik Nr 11  do 

protokołu.  

ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI – Przewodniczący Rady Gminy przypomniał, że 

radni odpowiednio wcześniej otrzymali Zarządzenie Wójta Gminy w tej sprawie oraz 

autopoprawkę. Odczytał pozytywną opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku. 

Radni nie zgłosili żadnych pytań i uwag, więc Przewodniczący poddał projekt uchwały 

pod głosowanie.  

W głosowaniu jawnym jednogłośnie (15 obecnych, 15 głosów "za") Rada Gminy 

przyjęła    

U C H W A Ł Ę Nr XII/58/2015 

z dnia 30 grudnia 2015 r. 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bielsk Podlaski 

 na lata 2016-2023. 

Uchwała stanowi Załącznik Nr 12 do protokołu.  

  

Do pkt. 8)  
Wniosek Wójta Gminy o przyjęcie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu 

Gminy Bielsk Podlaski na 2016 rok, stanowi Załącznik Nr 13 do protokołu. Główne założenia 

projektu budżetu przedstawił Zastępca Wójta Gminy ANATOL FILIPIUK. Podczas swojego 

wystąpienia zwrócił uwagę na: 

- dochody budżetu, w tym bieżące i majątkowe (podał kwoty), 

- wydatki budżetu, w tym bieżące i majątkowe (podał kwoty), 

- rezerwy (wymienił rodzaje i przeznaczenie), 

- zadania inwestycyjne określone w tzw. załączniku inwestycyjnym, 

- wysokość deficytu, 

- przychody i rozchody, 

 

Radny JERZY PAC zapytał o zadanie ujęte w punkcie 23 załącznika inwestycyjnego o nazwie 

„Przebudowa drogi gminnej we wsi Łubin Kościelny do drogi krajowej nr 66”.  Radny zwrócił 

uwagę, że droga ta będzie bez wyjazdu i bez wjazdu od strony drogi krajowej Nr 66. Zastępca 

Wójta Gminy ANATOL FILIPIUK wyjaśnił, że ujęta w planie droga będzie do obsługi posesji 

tam położonych, a od drogi krajowej jest zamknięta. JERZY PAC stwierdził, że jest to 

bezsensowne rozwiązanie, ponieważ w tym miejscu mieszka mało ludzi, a po jej przebudowie 

sprzęt rolniczy nie będzie miał przejazdu, co w tej chwili jest możliwe. 

Wójt Gminy RAISA RAJECKA zwróciła uwagę, że materiały dotyczące projektu budżetu 

zostały doręczone radnym już jakiś czas temu, na posiedzeniu komisji radny nie zgłaszał żadnych 

uwag w tym zakresie. Uzupełniając wypowiedź ANATOLA FILIPIUKA powiedziała, że przy tej 

drodze powstały nowe domy, że został wspólnie z Powiatem wykonany odcinek drogi przy 

kościele oraz parking. Mieszkańcy złożyli wniosek o dokończenie inwestycji.  Pani Wójt 

podkreśliła, że droga powinna być zrobiona, ponieważ ma służyć mieszkańcom, pomimo, że 

może być jednokierunkowa. 

Radny JERZY PAC nie zgodził się z taką argumentacją twierdząc, że będzie to tylko droga 

wewnętrzna, z której nie skorzystają ani pozostali mieszkańcy, ani rolnicy, którzy nie będą tam 

mieli przejazdu. Zwrócił uwagę, że taki wjazd na drogę Nr 66 teraz istnieje, poza tym w tej 

sprawie mogliby wypowiedzieć się sołtysi sąsiednich wsi.  Pani Wójt dodała, że przewiduje  

wystąpienie o dofinansowanie inwestycji ze środków pozabudżetowych. Podkreśliła też, że nie 
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wszyscy mieszkańcy są rolnikami, jest to droga publiczna i tak jak wiele innych dróg 

jednokierunkowych nie będzie miała wyjazdu na drogę krajową. Zastępca Wójta ANATOL 

FILIPIUK stwierdził, że w chwili obecnej dylemat ten jest trudny do rozstrzygnięcia. Należałoby 

pojechać w teren, ocenić sytuację na miejscu i powrócić do tematu na kolejnym posiedzeniu 

komisji. 

Radni nie zgłosili więcej pytań i uwag, więc Przewodniczący poddał projekt uchwały pod 

głosowanie.  

W głosowaniu jawnym jednogłośnie (15 obecnych, 15 głosów "za") Rada Gminy 

przyjęła    

 

U C H W A Ł Ę Nr XII/59/2015 

z dnia 30 grudnia 2015 r. 

w sprawie uchwalenia budżetu gminy Bielsk Podlaski na rok 2016. 

Uchwała stanowi Załącznik Nr 14 do protokołu.  

 

Do pkt. 9)  
Wniosek Wójta Gminy o przyjęcie projektu uchwały w sprawie przeznaczenia do 

sprzedaży nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Bielsk Podlaski, stanowi 

Załącznik Nr 15 do protokołu. Przewodniczący ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI odczytał 

wniosek w tej sprawie. Radni nie zgłosili żadnych pytań i uwag, więc poddał projekt uchwały 

pod głosowanie.  

W głosowaniu jawnym jednogłośnie (15 obecnych, 15 głosów "za") Rada Gminy 

przyjęła    

 

U C H W A Ł Ę Nr XII/60/2015 

z dnia 30 grudnia 2015 r. 

w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej stanowiącej własność 

Gminy Bielsk Podlaski. 

Uchwała stanowi Załącznik Nr 16 do protokołu.  

 

Do pkt. 10)  
Wniosek Wójta Gminy o przyjęcie projektu uchwały w sprawie ustanowienia służebności 

przesyłu na nieruchomościach stanowiących własność Gminy Bielsk Podlaski (położonych w 

obrębie gruntów wsi Hryniewicze duże i Piliki), stanowi Załącznik Nr 17 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI odczytał wniosek i 

zapytał, w jakim celu mają być umieszczone urządzenia elektroenergetyczne w tych 

miejscowościach ? Zastępca Wójta Gminy – ANATOL FILIPIUK poinformował, że w 

Hryniewiczach Dużych ma być doprowadzone zasilanie w energię elektryczną w związku z 

przebudową linii, a w Pilikach niezbędne jest nowe zasilania dla osiedla.  

Radni nie zgłosili więcej pytań i uwag, więc Przewodniczący poddał projekt uchwały pod 

głosowanie.  

W głosowaniu jawnym jednogłośnie (15 obecnych, 15 głosów "za") Rada Gminy 

przyjęła    

 

U C H W A Ł Ę Nr XII/61/2015 

z dnia 30 grudnia 2015 r. 

w sprawie ustanowienia służebności przesyłu na nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy Bielsk Podlaski. 
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Uchwała stanowi Załącznik Nr 18 do protokołu.  

 

Do pkt. 11)  
Wniosek Wójta Gminy o przyjęcie projektu uchwały w sprawie Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2016, stanowi Załącznik Nr 19 

do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI odczytał wniosek 

wraz z uzasadnieniem. Radni nie zgłosili żadnych pytań i uwag, więc Przewodniczący poddał 

projekt uchwały pod głosowanie.  

W głosowaniu jawnym jednogłośnie (15 obecnych, 15 głosów "za") Rada Gminy 

przyjęła    

 

U C H W A Ł Ę Nr XII/62/2015 

z dnia 30 grudnia 2015 r. 

w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

na rok 2016. 

Uchwała stanowi Załącznik Nr 20 do protokołu. 

 

 Do pkt. 12)  
 Wniosek Wójta Gminy o przyjęcie projektu uchwały w sprawie kontynuowania 

członkostwa Gminy Bielsk Podlaski w stowarzyszeniu Lokalna Grupa Działania „Puszcza 

Białowieska”, stanowi Załącznik Nr 21 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI odczytał wniosek 

wraz z uzasadnieniem, wymienił korzyści, jakie wynikają dla gminy z tytułu członkostwa w 

LGD, m.in. zakup dwóch samochodów strażackich dla jednostek OSP i dofinansowanie do 

remontów świetlic wiejskich. Radni nie zgłosili żadnych pytań i uwag, więc Przewodniczący 

poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

W głosowaniu jawnym jednogłośnie (15 obecnych, 15 głosów "za") Rada Gminy 

przyjęła    

 

U C H W A Ł Ę Nr XII/63/2015 

z dnia 30 grudnia 2015 r. 

w sprawie kontynuowania członkostwa Gminy Bielsk Podlaski w stowarzyszeniu Lokalna 

Grupa Działania „Puszcza Białowieska”. 

Uchwała stanowi Załącznik Nr 22 do protokołu. 

 

Do pkt. 13)  
 Sprawozdanie z realizacji planów pracy Komisji Rady Gminy Bielsk Podlaski za II 

półrocze 2015 roku stanowi Załącznik Nr 23 do protokołu. Treść sprawozdania odczytała radna 

MONIKA TEREBUN – Przewodnicząca Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. Uwag i pytań 

nie zgłoszono. 

 

Do pkt. 14 i 15)  
Pismo Przewodniczącego Rady Gminy skierowane do radnych w sprawie propozycji 

tematów do ujęcia w planach pracy Rady Gminy oraz jej komisji, stanowi Załącznik Nr 24 do 

protokołu. Po odczytaniu pisma, Przewodniczący nadmienił, że jeśli będą potrzeby, to w ciągu 

roku plan zostanie uzupełniony. 
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Radni nie zgłosili żadnych pytań i uwag, więc Przewodniczący poddał projekt uchwały 

pod głosowanie.  

W głosowaniu jawnym jednogłośnie (15 obecnych, 15 głosów "za") Rada Gminy 

przyjęła    

 

U C H W A Ł Ę Nr XII/64/2015 

z dnia 30 grudnia 2015 r. 

w sprawie planu pracy Rady Gminy Bielsk Podlaski na 2016 rok. 

Uchwała stanowi Załącznik Nr 25 do protokołu. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy ANDRZEJ BOROWSKI zgłosił propozycję uzupełnienia 

projektu planu pracy Komisji Rady Gminy, sugerując wprowadzenie w m-cu maju wyjazdowego 

posiedzenia wszystkich komisji w celu  kontynuacji rozpoczętego w 2015 roku przeglądu 

świetlic wiejskich i dróg na terenie gminy. Propozycja ta uzyskała akceptację radnych na 

wspólnym posiedzeniu Komisji. Innych uwag nie zgłoszono, więc Przewodniczący Rady Gminy 

poddał pod głosowanie kolejno projekty planów pracy poszczególnych komisji uwzględniając 

zgłoszona poprawkę. 

- Plan pracy Komisji Rewizyjnej przyjęto w głosowaniu jawnym jednogłośnie (15 obecnych, 15 

głosów "za"); 

- Plan pracy Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej przyjęto w głosowaniu 

jawnym jednogłośnie (15 obecnych, 15 głosów "za"); 

- Plan pracy Komisji Oświaty i Spraw Społecznych przyjęto w głosowaniu jawnym jednogłośnie 

(15 obecnych, 15 głosów "za"); 

Po zaakceptowaniu projektów planów pracy poszczególnych Komisji, Rada Gminy w 

głosowaniu jawnym jednogłośnie (15 obecnych, 15 głosów "za") przyjęła    

 

U C H W A Ł Ę Nr XII/65/2015 

z dnia 30 grudnia 2015 r. 

w sprawie przyjęcia planów pracy komisji Rady Gminy Bielsk Podlaski na 2016 rok. 

Uchwała stanowi Załącznik Nr 26 do protokołu. 

 

Do pkt. 16)  
Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Bielsk Podlaski w okresie międzysesyjnym od 

27 listopada 2015 r. do 29 grudnia 2015 r., stanowi Załącznik Nr 27 do protokołu. Treść 

sprawozdania odczytał Zastępca Wójta Gminy – ANATOL FILIPIUK.   

 Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Do pkt. 17)  
W powyższym punkcie interpelacji nie zgłoszono.   

 

Do pkt. 18)  
 Wobec braku interpelacji nie było również odpowiedzi na nie. 

 

Do pkt. 19)  
W powyższym punkcie Przewodniczący Rady Gminy udzielił głosu radnemu Rady Powiatu w 

Bielsku Podlaskim – Panu PIOTROWI ŁOBASIUKOWI, który nawiązał do wyborów 

samorządowych przeprowadzonych w 2014 roku. Stwierdził, że po upływie roku, większość 

osób zaangażowanych w te wybory podsumowuje miniony rok. Jako radny powiatowy 
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podkreślił, że warto powiedzieć o tym, co dzieje się w powiecie bielskim, w szczególności należy 

skoncentrować się na terenie gminy, której radny jest mieszkańcem. Zaapelował, aby powstałe 

kiedyś urazy odsunąć na bok, a skupić się na rzeczach merytorycznych. PIOTR ŁOBASIUK 

powiedział, że praca Rady Gminy i Rady Powiatu jest w wielu punktach podobna. Kilka słów 

powiedział o sytuacji w służbie zdrowia. Przypomniał sytuację sprzed kilkunastu lat, kiedy na 

rzecz bielskiego szpitala, będącego w trudnej sytuacji, była organizowana również w Gminie 

Bielsk Podlaski, zbiórka żywności i produktów przeznaczonych do przygotowywania posiłków 

pacjentom. Teraz placówka należy do wyróżniających się. Okazało się, że przyjęty kierunek 

zmian i rozwoju placówki jest słuszny.  Radny powiedział również o planowanych inwestycjach 

(budowa chirurgii inwazyjnej) i innych ważnych działaniach. Z uznaniem odniósł się do 

kierownictwa SP ZOZ i Zarządu Powiatu za podejmowanie właściwych decyzji. Wspomniał o 

harmonogramie pracy aptek w powiecie, który jest przekazywany samorządom do wiadomości. 

Kilka słów radny poświęcił zagadnieniu najmu, dzierżawy majątku powiatu, stwierdził, że to co 

jest zbędne przeznacza się do sprzedaży. W dalszej kolejności PIOTR ŁOBASIUK omówił 

sprawy oświatowe. Biorąc pod uwagę wskaźniki, oświata w powiecie bielskim stoi na dobrym 

poziomie, chociaż niektórzy twierdzą, że może być lepiej. Mówił też o trudnych decyzjach, jakie 

należy podejmować, m.in. o likwidacji szkół, m.in. tzw. „Ekonomów” i szkoły zawodowej 

znajdującej się w strukturze Zespołu Szkół Specjalnych w Bielsku Podlaskim. Mówiąc o tym 

poinformował, że sztuczne utrzymywanie placówek tylko generuje koszty. Pan Przewodniczący, 

który kieruje w powiecie oświatą, doskonale zna temat. Radny wspomniał o programie 

współpracy z organizacjami pozarządowymi i inwestycjach drogowych. W tym zakresie miniony 

rok był wyjątkowo dobry zarówno dla Powiatu jak i Gminy Bielsk Podlaski. Natomiast do 

nieudanych przedsięwzięć należy zaliczyć skierowany do województwa wniosek o 

przekwalifikowanie na wyższy stopień  drogi powiatowej Bielsk Podlaski-Wyszki. Jako 

wojewódzka, droga miałaby szansę objęcia programem. Niestety wniosku nie udało się załatwić 

pozytywnie. Wysoko ocenił współpracę obu samorządów w zakresie współfinansowania 

powiatowych inwestycji drogowych. Podkreślił, że przyznanie z budżetu gminy dofinansowania 

do inwestycji zwiększa szansę na pozyskanie środków unijnych. Radny poruszył temat 

uciążliwych zapachów dochodzących ze świniarni w Parcewie. Temat jest trudny, a jak się 

wyraził „nie da się prawnie zmierzyć smrodu”. 

PIOTR ŁOBASIUK poruszył również kilka tematów interesujących go jako mieszkańca gminy: 

- z zakresu działania Międzygminnej Spółki Wodnej „BIAŁA” – powiedział, ze nie należy 

pochopnie straszyć rolników nie opłacających składek umieszczeniem w rejestrze długów 

(należy dokładnie zapoznać się z warunkami), 

- wycinka drzew na gruntach właścicieli, 

- studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego (opracowanie trwa 

wyjątkowo długo, a bez tego dokumentu Agencja nie może sprzedawać gruntów), 

- farmy wiatrowe (czy przynoszą dochody dla gminy, czy będą inne inwestycje dot. 

odnawialnych źródeł energii oraz inne inwestycje przynoszące dochód dla gminy ?), 

- promocja gminy (więcej nagłaśniać wydarzenia dotyczące gminy, m.in. działalność zespołów 

artystycznych i drużyny piłki nożnej). 

 Na zakończenie swojego wystąpienia radny PIOTR ŁOBASIUK  złożył wszystkim 

życzenia noworoczne i powiedział, że jest do dyspozycji radnych. 

Przewodniczący Rady Gminy ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI podziękował za przekazane 

informacje i zaproponował radnym zadawanie pytań. 

- Radny JAN WALENTY PUCHALSKI zapytał, czy w związku ze złożonym przez Powiat 

wnioskiem na tzw. „schetynówkę” na budowę drogi Piliki-Truski, powiat uwzględnił dodatkowe 

argumenty do odwołania od negatywnej decyzji ? 
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- PIOTR ŁOBASIUK powiedział, że w tej sprawie należy być dobrej myśli. 

- Wójt Gminy RAISA RAJECKA powiedziała, że na ostatnim posiedzeniu komisji informowała 

radnych o sytuacji w tym zakresie, tj. o pozycji, na której znajduje się wniosek, ilości wniosków 

zakwalifikowanych do realizacji oraz złożonych przez Zarząd Powiatu uwagach do 

rozstrzygnięcia. Powiedziała, że 11 pozycja jest szansą na realizację, biorąc pod uwagę, że często 

po przetargach koszty inwestycji są niższe. Pani Wójt podkreśliła, że Gmina zawsze przeznacza z 

własnego budżetu środki na dofinansowanie budowy dróg powiatowych, po to, by jak najwięcej 

dróg powstawało na terenie gminy. Odnosząc się do innych zagadnień poruszonych przez 

radnego PIOTRA ŁOBASIUKA,  Pani Wójt powiedziała, że jej zdaniem różnego rodzaju 

uroczystości oraz inne wydarzenia w Gminie są nagłaśniane we wszelki możliwy sposób (m.in.: 

ogłoszenia, strona internetowa, informacje przekazywane sołtysom, radio „JARD”). Odnośnie 

dochodów z tytułu usytuowanych na terenie gminy wiatraków, poinformowała, że do budżetu 

gminy będzie wpływał podatek od trzech wiatraków, gmina nie jest inwestorem w tym zakresie, 

więc nie będzie budować nowych. Agencja Nieruchomości może dysponować swoimi 

nieruchomościami według uznania, nie powinna uzależniać od studium uwarunkowań, które dla 

gminy jest opracowywane. Póki co obowiązuje stary dokument, natomiast trwa jeszcze 

postępowanie dot. opracowania nowego studium (sprawa jest w sądzie administracyjnym). 

Dodała, że wszystkie działki Agencji są takie, jakie są w obecnym studium i że nie było 

wniosków od Agencji w sprawie zamiany przeznaczenia gruntów.  W sprawie wycinki drzew 

powiedziała, że nie rozumie wypowiedzi radnego w tej sprawie. Na zakończenie, Pani Wójt 

powiedziała, że jest zaskoczona wypowiedzią radnego JERZEGO PACA w sprawie budowy 

drogi w Łubinie Kościelnym, dotychczas nie spotkała  się, by radny nie chciał inwestycji na 

swoim terenie, a przedmiotową sprawę należy rozstrzygnąć.    

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy ANDRZEJ BOROWSKI stwierdził, że jeśli droga nie ma 

wjazdu na krajówkę, więc jego zdaniem zadanie ma niewłaściwą nazwę.   

- Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej JERZY 

CHILKIEWICZ, który pełni też funkcję Przewodniczącego Zarządu Spółki Wodnej, wyjaśnił, że 

decyzję o umieszczeniu na wezwaniach do zapłaty informacji o możliwości wpisu do ewidencji 

dłużników podjął Zarząd Spółki po zaopiniowaniu przez radcę prawnego. Przy okazji, radny 

podziękował Radzie Gminy za przyznanie spółce dotacji. 

- Przewodnicząca Komisji Oświaty i Spraw Społecznych – radna MONIKA TEREBUN 

odczytała, skierowane do Wójta Gminy, podziękowanie od mieszkańców wsi Widowo za 

zrealizowanie wspólnie z Powiatem inwestycji drogowej polegającej na ułożeniu nawierzchni 

asfaltowej na wybrukowanej drodze we wsi. Radna podkreśliła, że mieszkańcy od wielu lat 

oczekiwali sfinalizowania tak ważnej dla tej społeczności inwestycji. W odczytanym piśmie 

autorzy wyrazili nadzieję na powstanie w Widowie przy drodze powiatowej utwardzonego 

pobocza dla pieszych i rowerzystów. Radna poinformowała, że podobne podziękowanie zostało 

również przekazane do Powiatu. 

 Innych spraw nie zgłoszono.  

 

Do pkt. 20) 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy – ANATOL 

GRZEGORZ TYMIŃSKI przekazując życzenia noworoczne podziękował wszystkim za udział 

w obradach i o godz. 10.40 zamknął XII Sesję Rady Gminy Bielsk Podlaski.  

 

Protokołowała: 

Ala Wawulska 
Przewodniczący Rady Gminy 

Anatol Grzegorz Tymiński 
 


